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Dotyczy: postępowania w sprawie udzielenia zamówienia publicznego w trybie przetargu 

nieograniczonego na zadanie pn. „Odbiór i zagospodarowanie odpadów 

komunalnych z terenu Gminy Wadowice Górne” 

   

 ODPOWIEDZI ZAMAWIAJĄCEGO NA ZAPYTANIA  

DO PRZETARGU NIEOGRANICZONEGO  

   

 

         Zgodnie z art. 38 ust.1 ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r. Prawo Zamówień 
publicznych (t.j. Dz. U. z 2017 r., poz. 1579 j.t.) do treści SIWZ (specyfikacji istotnych 
warunków zamówienia) wniesione zostały następując zapytania:  

Czy wykonawca ma odbierać odpady z działalności rolniczej, w szczególności opony 

do pojazdów rolniczych ).Wykonawca ponownie podkreśla, że znana jest mu definicja 

odpadu komunalnego i stoi na stanowisku , zgodnym z przywołanym stanowiskiem 

Urzędu Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego, że nie powinien, a wręcz nie 

może , ww. odpadów odbierać. Wykonawca nie uważa opon rolniczych za odpad 

komunalny i nie uważa je za objęte zakresem niniejszego postępowania. To na 

Zamawiającym ciąży obowiązek prawidłowego i precyzyjnego określenia przedmiotu 

postępowania. W związku z powyższym prosimy o jednoznaczną odpowiedź czy 

Zamawiający uważa opony rolnicze za odpad komunalny i czy z tytułu nieodebrania 

opon rolniczych wykonawca zostanie ukarany. Jeżeli Zamawiający uważa, że 

wykonawca ma takie opony odbierać (choć stanowisko takie uważamy za błędne i nie 

mające oparcia w przepisach, a wręcz sprzeczne  z nimi) prosimy o ujęcie tego wprost 

w odpowiedzi.    

Odpowiedź zamawiającego:  

Na potrzeby niniejszego postępowania zamawiający określa, że opony rolnicze nie są 

odpadem komunalnym i za ich nieodebranie Wykonawca nie zostanie ukarany. 



Pytanie o zajęcie stanowiska czy opony rolnicze są odpadem komunalnym zostało 

skierowane do Ministerstwa Środowiska i obecnie oczekiwana jest na nie odpowiedź.   

 

 

   

 

 

 

 

 


